



KENYATAAN TAWARAN

No Rujukan	SH83/2023(6228400)
Tajuk Perolehan	SEBUT HARGA CADANGAN PEMBINAAN PARKIR DI MUSOLLA AKADEMIK SUKAN, UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA, SERDANG, SELANGOR DARUL EHSAN.
No Peti	NO. 2 (JIKA DOKUMEN SEBUT HARGA DI HANTAR MENGGUNAKAN PERKHIDMATAN POS BERDAFTAR/KURIER, PETENDER HENDAKLAH MEMASTIKAN DOKUMEN TERSEBUT SELAMAT TIBA DI ALAMAT YANG TELAH DI TETAPKAN PADA ATAU SEBELUM JAM 12:00 TENGAHARI TARIKH TUTUP IKLAN. SEBARANG KELEWATAN YANG TIMBUL DALAM URUSAN TERSEBUT TIDAK AKAN DI LAYAN)
Tarikh Iklan	25-05-2023 (KHAMIS)
Tarikh Tutup	06-06-2023 (SELASA)
Masa	12.00 Tengah Hari
Harga Dokumen (RM)	50.00
Tempat dokumen boleh diperolehi	Kaunter Pejabat Bursar II, Bahagian Kewangan Pengurusan Perolehan, Bangunan Canselori Putra,Universiti Putra Malaysia
Tarikh, Masa & Tempat Lawatan Tapak	29-05-2023 10:00 PAGI DI KAUNTER KHIDMAT PELANGGAN, PEJABAT PEMBANGUNAN DAN PENGURUSAN ASET, 43400 UPM SERDANG
Kelayakan	KONTRAKTOR TEMPATAN BERDAFTAR DENGAN CIDB GRED G1 DAN MEMPUNYAI PPK SERTA SPKK DALAM KATEGORI DAN PENGKHUSUSAN YANG BERKAITAN. HANYA PENAMA DI SIJIL AKAUN PENDAFTARAN SYARIKAT SAHAJA YANG BOLEH MEMBELI DOKUMEN SEBUT HARGA DAN TIDAK BOLEH MEWAKILI PEGAWAI SELAIN DARIPADA PENAMA YANG DI BENARKAN DI DALAM SIJIL.
Kod Bidang	G1CECE01
Pegawai untuk dihubungi	NAZIRAH IDRIS (013-7894524)

- Petender hendaklah mengemukakan satu salinan sijil kelayakan kepada pihak Pejabat Bursar sebelum dibenarkan membeli Dokumen Tawaran tersebut.
- Kehadiran Petender ke Taklimat dan Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN. Hanya Penama di dalam sijil kelayakan sahaja yang boleh menghadiri taklimat dan tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama yang dibenarkan dalam sijil. Dokumen Tawaran boleh dibeli selepas Taklimat dan Lawatan Tapak.
- Pembayaran bagi pembelian dokumen Sebut Harga/Tender boleh dibuat secara atas talian melalui aplikasi BOOST atau Modul Paygate atau secara tunai (Di Kaunter Pejabat Bursar III) setelah semakan kelayakan Penyebut Harga/Petender di buat (Di Kaunter Pejabat Bursar II) Bahagian Kewangan Pengurusan Perolehan, UPM.
- Masa pembelian dokumen adalah dari 8.00 pagi sehingga 1.00 tengahari sahaja (Isnin hingga Khamis) dan dari 8.00 pagi sehingga 12.15 tengahari (Jumaat)
- SEBUT HARGA INI TERBUKA KEPADA PETENDER YANG BERDAFTAR DI DAERAH HULU LANGAT, PETALING DAN SEPANG SAHAJA